

DSK bestyrelsesmøde Referat

Torsdag d. 28 maj. 2020 kl. 12.30-15.00

Afholdes i teams



Dansk Socialrådgiverforening
Københavns Kommune

0. Velkommen

1. Valg af referent

Caroline Palbo fra Rusmiddelområdet er valgt som referent.

2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

3. Godkendelse af seneste referat

Godkendt.

4. Orientering fra FTR

BIF: Der er grundet Corona givet mulighed for, at der kan afholdes lønforhandlinger virtuelt. Nogle ledere har taget den mulighed som et krav – det er det ikke. Det er en mulighed, hvis fysisk fremmøde ved lønforhandlinger ikke er muligt.

FTR Rikke har prøvet virtuelle forhandlinger og det gik fint. BIF afsætter som regel mellem 0,6-0,7% fra lønbudgettet af til forhandlinger hvert år.

SOF: Camilla fortæller, at hun er gået i gang med at indhente oplysninger i forhold til lokallønsforhandlingerne i SOF til efteråret fra de medlemmer, som ikke har en lokal TR, så Marie kan bruge det, når hun kommer retur (1/10). Camilla går fra d. 26/6. Man kan godt booke Marie i hendes kalender både til forberedelse af lønforhandlingerne, telefonisk kontakt eller tilstedeværelse under lønforhandlingerne, hvis forhandlingerne kan vente til efter d. 1/10.

I perioden fra d. 26/6-1/10 er det Lone Lomholt der kan benyttes ved brug for hjælp og spørgsmål.

5. Valg til Daglig Ledelse

Anja Carlsen (Døgnvagten) stiller op som ordinært medlem (er p.t. suppleant i daglig ledelse) og vælges. Tillykke med valget.

Katrine Madsen (BBU Nørrebro) stiller op som suppleant/vikar, mens Camilla er på barsel og vælges. Tillykke med valget.

6. Corona

Overordnet oplever alle, at ledelsen har tacklet Corona-krisen rigtig fint. Der har været god inddragelse af TR og AMR.

7. PKA møde

Der er stemning for, at vi afholder PKA-møde i november, men i andre rammer end DGI-byen. Vi ønsker ikke at bruge så mange penge på DGI-byen, når det er et PKA arrangement. Det foreslås at det afholdes hos f.eks. Edna på Lærkevej, og at der indkøbes sandwich og et glas vin.

8. Generalforsamling

Det er vigtigt, at alle afdelinger melder ind, hvad der rører sig, da Rikke har behov for hjælp til beretningen til generalforsamlingen. Det skal være nærværende.

Vedtægterne:

Edna har undersøgt vores vedtægter i forhold til suppleant for FTR. Det kan ikke beskrives nærmere, end det der står i vores vedtægter allerede.

Ellers ingen kommentarer hertil.

Arbejdsprogrammet:

Skal vi arbejde nærmere med/have fokus på TRIO-samarbejdet og samarbejde på tværs af "søjlerne"?

Hvordan får vi arbejdet med problematikken omkring at sende en afgørelse, man ikke selv har truffet?

9. Bestyrelsesseminar

Alle opfordres til at sende gode ideer 😊

10. Nyhedsbrev

Gruppearbejde. Der er frist d. 10/6.

11. Evt.